
    
   

fronten. Oavsett pris och storlek.Och varför väljer diskoteken JBL framför 
andra märken? Svaret är enkelt: natur- 
trogen återgivning.

Inte så konstigt att 7 av 10 plattor på 
amerikanska TOP HUNDRED är in
spelade och mixade på JBL högtalare.

Den här kvalitén kan du förvänta dig 
av alla högtalare som bär JBL märket på

VARFÖR ANVÄNDER SÅ MÅNGA 
POPSTJÄRNOR OCH STUDIOS JBL?

 Musiken återgiven som den lät vid in- 
spelningstillfället. Ett proffs kan inte nöja 
sig med mindre. Hans levebröd hänger 
ju på att det låter bra.

 Det som skiljer är det som proffsen 
betalar extra för: kraftigare och stryktå- 
ligare högtalarlådor som måste tåla livet 
i studios och på turnéer.
 Har du aldrig lyssnat på ett par JBL är 
det hög tid. Dina skivor kommer att få nytt 
liv. Vi garanterar!

PROFFSEN VÄLJER.
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